
Uttalefrå Time Idrettsråd–Økonomiplan2024-2027 

Idrettsrådetynskjermeddetteågjehøyringsuttaletilkommunedirektørensittforslagtil 
økonomiplanfor Timekommuneforperioden2024-2027. 
SamarbeidsavtalenmellomkommunenogTimeidrettsrådseierat«Kommunenhenterinn 
høyringsuttalefråidrettsrådetisakersomangåridretten» 

Styreti Time Idrettsrådharhandsamasakaistyremøte25.10.23 

Idrettsrådeternøgdmedidrettsatsingatilkommunenogfokuspåfolkehelsa,mangfoldogfå 
allemed. 

Idrettsrådetsereindelutfordringerikommunedirektørensittforslagtiløkonomiplanfor 
perioden24-27medreduserteinvesteringer,menernøgdmedaukenidrifts-oganlegg 
tilskotettilidrettslaga. 

Fokusområder 

Økonomiplanenereitviktigdokumentforidrettslagaikommunen. Kommunaledriftstilskot 
ersærsviktigidesseurolegetiderforatdeifrivilligelagaskalkunnegjeeittrygt,godtog 
allsidigtilbodtilover1/3avinnbyggjaranesomdrividrettpåeitellerannanivå. 

Detsamegjeldanleggforidretten. Diforerbygging,drift,vedlikehaldogrehabiliteringav 
bådeprivateogkommunaleanleggviktig. Fordeiprivateerdetnaudsyntmedrammevilkår 
somgjergoddriftmogleg. 

Idrettsrådetermestopptekenavpunktaviharprioritertihandlingsplanensamanmed 
idretteni Time Kommunenårmegjennomgårøkonomiplanen. 
(Dobbelsjekkdisse= Driftstilskot/Anleggstilskot, Tilgjengeavkommunaleanlegg,vedlikehald, 
byggingavnyeanleggogelementsomstyrkerfolkehelsaogfysiskaktivitet. 

Idrettsrådetynskjeråleggevektpåfølgendeområder ogvilanbefaleendring; 

1) Symjehallenmåbyggjastsåsnartsommogleg. Symjehallenersnart60årogeinbrå 
stengingpågrunnavforfatningkanfortskje. Symjehallenersærsviktigforalle 
skulane/elevanei Time Kommunedåsymjeopplæringereindelavlæreplanen,og 
ikkjeminstogsåforidretten (symjeklubb,triatlon)ogfolkehelsa. Tilslutt: sikreat 
fleireertryggevatnforåreduseraantalldrukningsulykker. 



2) Investeringstilskot idrettsanlegg. Den kommunale potten på 2 millionar må aukast.
Innbyggarane i kommunen går glipp av nye og oppgraderte idrettsanlegg som kan
betre folkehelsa og skapa mangfold i idretter. Dette er totalt sett billige anlegg for
kommunen sin del, både når det gjelder bygging og drift. Gode anlegg er viktig for å
auke medlemstala i idrettslaga for å betre folkehelsa. Anleggsituasjonen i Time er
dårlegare stilt enn andre jær kommuner og gjennomsnittet i Rogaland. Nye og
forbedrede anlegg som klatringsanlegg, klubbhus vil gi nye medlemmer og meir
engasjement. Klatring og svømmeanlegg i kommunen og regionen er på rødt nivå i
henhold til NIF sine rapporter.

3) Anleggstilskot må justeres for kvart privat anlegg som bygges, med da gjeldende
vektall. Beløpet i dag til private idrettslag minkar når fleire anlegg bygges og tilskotet
ikkje økes.

Idrettsrådet ser det som svært negativt at det er redusert med ei stilling på
kultur/fritids kontoret i kommunen. Kulturkontoret er til svært god hjelp i den daglege
drifta til klubbane og uvurderlige når det gjelder søknadsprosesser mot kommune, stat
og andre instanser i forhold til økonomisk støtte.

Sluttord
Kommunedirektøren har laga eit informativt budsjett. Me håper idrettsrådets innspel merkes
og tas hensyn til.
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